
 

 

FOR IMMEDIATE RELEASE 
 
OTTAWA, October 21, 2011 – The Right Honourable Beverley McLachlin, Chief Justice of 
Canada, welcomes the appointment by Prime Minister Stephen Harper of Justices Michael 
Moldaver and Andromache Karakatsanis to the Supreme Court of Canada.  “Justices Moldaver 
and Karakatsanis are extraordinary jurists and accomplished judges”, said Chief Justice 
McLachlin.  “They both possess a wealth of experience in diverse areas and will bring their 
considerable ability, wisdom and judgment to the Supreme Court of Canada.  My colleagues and 
I very much look forward to working with them.”  
 
Justices Moldaver and Karakatsanis, who both sat as judges of the Ontario Court of Appeal, will 
be sworn in as justices of the Supreme Court of Canada on October 27, 2011, at a private 
ceremony.  
 
The official welcome ceremony for Justices Moldaver and Karakatsanis will take place at 10:00 
a.m., on November 14, 2011, in the Main Courtroom of the Supreme Court of Canada.  On this 
occasion, it is expected that there will be remarks by Chief Justice Beverley McLachlin, and 
representatives of the Government of Canada, the Government of Ontario, the Canadian Bar 
Association, the Law Society of Upper Canada and the Federation of Law Societies of Canada.  
 
 
For further information contact: 
 
Andres C. Garin 
Executive Legal Officer 
(613) 996-9296  
andres.garin@scc-csc.gc.ca 
 
 

* * * 
 
 
POUR DIFFUSION IMMÉDIATE 
 
OTTAWA, le 21 octobre 2011 – La très honorable Beverley McLachlin, juge en chef du 
Canada, a chaleureusement accueilli la nomination par le premier ministre Stephen Harper des 
juges Michael Moldaver et Andromache Karakatsanis à la Cour suprême du Canada.  « Les juges 
Moldaver et Karakatsanis sont des juristes extraordinaires et des juges accomplis », a déclaré la 
juge en chef McLachlin.  « En plus de leur vaste expérience dans différents domaines, ces deux 
juges apportent à la Cour suprême du Canada énormément de compétence, de sagesse et de 
jugement.  Mes collègues et moi-même nous réjouissons à l’idée de travailler avec eux. » 
 
Les juges Moldaver et Karakatsanis, qui ont tous deux siégé à la Cour d’appel de l’Ontario, 
prêteront serment comme juges de la Cour suprême du Canada le 27 octobre 2011, à l’occasion 
d’une cérémonie privée.  



 

 

 

 
La cérémonie d’accueil officielle des juges Moldaver et Karakatsanis se tiendra le 14 novembre 
2011, à 10 h 00, dans la salle d’audience principale de la Cour suprême du Canada.  À cette 
occasion, des allocutions seront prononcées par la juge en chef Beverley McLachlin, ainsi que 
par des représentants du gouvernement du Canada, du gouvernement de l’Ontario, de 
l’Association du Barreau canadien, du Barreau du Haut-Canada et de la Fédération des ordres 
professionnels de juristes du Canada. 
 
 
Renseignements : 
 
Andres C. Garin 
Adjoint exécutif juridique  
(613) 996-9296  
andres.garin@scc-csc.gc.ca 


